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Herlev  
 Kommune 

 

Kildegårdskolen 
Telefon 

 44 52 55 50 

 44 52 56 00 

 

 

 

 

 

Kildegårdskolens - Skolebestyrelsesmøde  

 

Mødeindkaldelse Dato: 20. marts Tid: 17:15-20:00 

Mødested, afd.  Vest 

Forplejning Knud 

Skolebestyrelsens 
medlemmer:  

Marie Topp, Lisbeth Hædersdal, Camilla Tvernø, Knud Frederiksen, Janne Petersson, 
Niels Egebjerg, Michael Skat Barrett, Pia Larsen, Rune Barslund, Ardi Shaqiri, Yosef 
Nasser 

Kommunalbestyrelsens 
repræsentant 

Hanne Bjørn  

Tilstede  
Marie Topp, Lisbeth Hædersdal, Camilla Tvernø, Knud Frederiksen, Janne Petersson, 
Niels Egebjerg, Michael Skat Barrett, Pia Larsen, Rune Barslund, Ardi Shaqiri, Yosef 
Nasser 

Afbud Ardi Shaqiri,  

Ikke meldt afbud  

Referent  Jonas Skjødt/Persheng Jamour 

Ordstyrer Marie 

Indbudte   

Dagsorden 

1. Kl. 17:15 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af mødeleder og ordstyrer 2 

2. Kl. 17.20 Aftale om video efter mødet + hvem der opsummere aktioner 2 

3. Kl. 17.20 Sang 2 

4. Kl. 17:20 Meddelelser 2 

5. Kl. 18:00 Rettighedsrådet 2 

6. Kl. 18:10  Beslutning omkring timefordelingsplan 3 

7. Kl. 18:50  Videre arbejde med princip for elevernes faglige og sociale udvikling 3 

8. Kl. 19:45 Indkomne forslag 3 

9. Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen 4 

10. Godkend referat 4 

11. Næste møde d. 30. april 4 

12. Evt. 4 
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1. Kl. 17:15 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af 
mødeleder og ordstyrer 

 

Referatet er godkendt 

 

2. Kl. 17.20 Aftale om video efter mødet + hvem der opsummere aktioner 

Janne opsummerer 

 

3. Kl. 17.20 Sang 

 

Forårsdag 

 

4. Kl. 17:20 Meddelelser 
 

Elevråd 

Øst: kort møde som opfølgning på de punkter, elevrådet har arbejdet med. F.eks. et ønske fra mellemtrins eleverne 
om at de må have sko på indendørs. De konkrete forslag bliver taget med til personalet 

 

Vest: afbud fra repræsentant 

 

Medarbejderrepræsentanter 

● God forårskoncert - med besøg af borgmester og kommunalbestyrelsesrepræsentant 
● Begyndende fagfordeling. Fagfordelingen for kommende skoleår er gået i gang 
● 9. kl sidste skoledag  

○ Ny model med alkoholfri fest gør at vi skal flytte vores egen afslutning på skolen en smule 
● LMU (lokalt MED udvalg) dag med fokus på retningslinjer for klassens tid 

 

Ledelse 

● Bålhytte i klub er opført som sidste del af Nordeafondens bevilling 
● 2.klasse: En af 2. klasserne er på 11 elever og vi har derfor besluttet at sammenlægge, så klassen bliver 

fordelt på de andre klasser. Forældrene orienteres i morgen og der er lagt en god plan for processen. 

 

Bestyrelsesforperson 

● Styrelsesvedtægt for Herlev kommunes skoler blev godkendt i kommunalbestyrelsen i januar. Der kan f.eks. 
besluttes lejrskoler, skoledagens afslutningstidspunkt, kommunalbestyrelsesmedlems deltagelse i 
bestyrelsesmøder, forretningsorden  

● Førskole (1. maj periode) afskaffes fra skoleåret 25/26, så eleverne starter i august (skal dog godkendes i 
kommunalbestyrelsen) 

 

Skoleråd 

● Næste møde 10/4 2025 kl 17-19. Niels deltager 
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Sammen om Skolen 

● Intet nyt 

 

Andet 

● Infomøde i Medborgerhuset om unge og opioider var godt. Camilla deltog. 

 

 

5. Kl. 18:00 Rettighedsrådet 
 

Ansvarlig:  

Baggrund: Da KGS er en rettighedsskole, ønsker vi at være tæt på arbejdet i Rettighedsrådet. 

 

Formål: 

Skolebestyrelsen præsenteres for den seneste referatvideo fra Rettighedsrådet og får en status på arbejdet i Rådet. 

Hvis der er ting, som Rettighedsrådet gerne vil have drøftet i bestyrelsen, kan disse også bringes ind i bestyrelsen her. 

 

Referat: 

● Rettighedsrådet har besluttet at arbejde med de 5 artikler, der er i vores skolecharter. Der startes med artikel 
2. Der laves en video med ideer, så klasserne kan komme i gang med arbejdet. Når klasserne har lavet deres 
forløb, vil Rettighedsrådet udvælge en klasse og lave et video interview med klassen. 

● Den nye pin med skolens logo er delt ud til bestyrelsen 

 

6. Kl. 18:10  Beslutning omkring timefordelingsplan 
 

Ansvarlig: Camilla og Marie 

 

Baggrund:  

I forbindelse med, at folkeskolens kvalitetsprogram træder i kraft, skal skolebestyrelsen inddrages i beslutningen om 
udmøntning af timefordelingsplan, herunder forkortet skoledag.Det samlede forslag er en fortsættelse af den 
eksisterende timefordeling og ønsket om at udnytte frihedsgraden til at tilbyde flest mulige to voksen timer. 

 

Formål: 
- At tage stilling til, om vi vil udarbejde en udtalelse i forbindelse med den politiske behandling i Herlev.   

 

Referat: 

● Forvaltningen undersøger pt. om der kan laves en uddelegering til skoleledelserne fra kommunalbestyrelsen. 
Det afventer vi. 

● Bestyrelsen bakker op om en fortsættelse af den eksisterende timefordeling og ønsket om at udnytte 
frihedsgraden til at tilbyde to-voksen timer på linje med det vi gør pt. 

● Skolebestyrelsen udtrykker i øvrigt et ønske om at få mere fællesskab på tværs af skolerne - på 
ledelsesniveau, bestyrelsesniveau og elevniveau. 

 

7. Kl. 18:50  Videre arbejde med princip for elevernes faglige og sociale udvikling 
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Ansvarlig: Janne, Camilla og Marie 

 

Baggrund:  

I forbindelse med udarbejdelsen af princip for elevernes faglige og sociale udvikling blev der tilbage i oktober aftalt, at 
arbejdsgruppen skulle udarbejde en spørgeguide til personalet. Denne blev sendt ud lige inden jul med deadline for 
besvarelse i februar.  

Opsamling på input fra personalegruppen 

Formål: 
- Præsentation af personalegruppens input 
- Dialog om hvordan arbejdet med timefordelingsplanen skal tages ind i princippet for elevernes faglige og 

sociale udvikling 

 

Referat: 

Bestyrelsen drøftede medarbejdernes input i 3 grupper. Det samles op i arbejdsgruppen og skal skrives ind i 
princippet, som præsenteres næste gang. 

 

 

8. Kl. 19:45 Indkomne forslag  
 

Ansvarlig:  

 
Følgende forslag er modtaget:  
 

 

Formål:  

Skolebestyrelsen drøfter forslagene, herunder om og hvordan der arbejdes videre med dem. 

 

Referat: 

 

 

9. Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen 
Bestyrelsen har besluttet af referaterne godkendes under hvert bestyrelsesmøde 

 

 

10. Godkendelse af referat 
Referatet er godkendt 

 

 

11. Næste møde d. 30. april 

 

 

12. Evt.  
 

 


